P.9- activity book – the job you would like to have in the future:

I would like to be a doctor in the future. I want to help a sick people .I will spend all my time in the hospital . I don't care about money . I will treat poor people without money. I like this noble job very much and I wish to be a doctor.

ص 9- كتاب النشاط - الوظيفة التي تود الحصول عليها في المستقبل:أود أن أصبح طبيبة في المستقبل. أريد أن أساعد مرضى. سأقضي كل وقتي في المستشفى. لا يهمني المال. سوف أعالج الفقراء بدون نقود. أحب هذه الوظيفة النبيلة كثيرًا وأتمنى أن أصبح طبيبة.

P.16 – student book - P.15 – activity book: initiative

I feel so sorry for Ali because he can't walk or play with us. I saw him look at me sadly. I decided to help him. Playing chess is a good idea for him. I choose a suitable game for him. I will invite our friends to encourage us .Ali wins the match .he looks very happy and thanks me a lot.

ص 16 - كتاب الطالب - ص 15 - كتاب النشاط: مبادرة -- أشعر بالأسف الشديد لعلي لأنه لا يستطيع المشي أو اللعب معنا. رأيته ينظر إلي بحزن. قررت مساعدته. لعب الشطرنج فكرة جيدة بالنصبة له. اخترت لعبة مناسبة له. سأدعو أصدقائنا لتشجيعنا. علي يفوز بالمباراة. يبدو سعيدًا جدًا ويشكرني كثيرًا.

P.21 - your future house:

1

2

3

5

6

My future house will be very big and beautiful. It will have three bedrooms and one salon. It will have big balcony, you can see a wonderful garden from it. In the garden there will be a very wonderful trees and flowers. It will be a nice kitchen with a washing machine and fridge. My room is the most beautiful room in the house.

ص 21 - بيتك المستقبلي: سيكون بيتي المستقبلي كبيرًا وجميلًا جدًا. ستتكون من ثلاث غرف نوم وصالون واحد. سيكون لها شرفة كبيرة يمكنك أن ترى منها حديقة رائعة. في الحديقة سيكون هناك أشجار وزهور رائعة جدا. سيكون مطبخًا لطيفًا مع غسالة وثلاجة. غرفتي أجمل غرفة في المنزل.

P.27 activity book: a paragraph about planes in the future:

In the future there will be very comfortable transport ways plane for example will be very big and modern. It works without fuel because it will use many other clean such as electrical power. We can visit our friends in other country quickly and spend wonderful time and return back in the same day. In my opinion these planes will be comfortable and save both time and money.

ص 27: كتاب نشاط: فقرة عن الطائرات في المستقبل: في المستقبل ستكون هناك طرق نقل مريحة للغاية على سبيل المثال ستكون الطائرات كبيرة جدًا وحديثة. إنه يعمل بدون وقود لأنه سيستخدم العديد من الأشياء الأخرى النظيفة مثل الطاقة الكهربائية. يمكننا زيارة أصدقائنا في بلد آخر بسرعة وقضاء وقت رائع والعودة في نفس اليوم. في رأيى ستكون هذه الطائرات مريحة وتوفر الوقت والمال.

P.39-student book: a visit to a village - a day trip

We set out for a day trip early at 5 AM. First, after a long drive we got to the village. We rented some bikes to cycle around the village. After that, we visited the old ancient houses. We had lunch in a great restaurant and the food was wonderful. We enjoyed everything in the village. Finally we hoped that we could have a longer trip.

ص 39- كتاب الطالب: زيارة قرية- رحلة نهارية -- ذهبنا في رحلة مبكرًا في الساعة 5 صباحًا.. أولاً ، وصلنا إلى القرية بعد رحلة طويلة. استأجرنا بعض الدراجات للتجول حول القرية. بعد ذلك قمنا بزيارة البيوت القديمة الأثرية . تناولنا الغداء في مطعم كبير وكان الطعام رائعًا. استمتعنا بكل شيء في القرية. أخيرًا ، تمنينا لو كانت الرحلة أطول.

P.33- activity book: a decision you have made.

The most important decision I have made in my life is to make diet. I have follow some steps such as very small breakfast in which I drink a glass of milk and a piece of cheese. I sleep without dinner. I walk quickly one kilometer a day. I exercise twice a day. I go swimming once a week. I stop having sweets. It is the most important decision in my life.

ص 33- كتاب النشاط قرار اتخذته.

أهم قرار اتخذته في حياتي هو إتباع حمية. لقد اتبعت بعض الخطوات مثل وجبة إفطار صغيرة ،أشرب فيها كوبًا من الحليب وقطعة من الجبن. أنام بدون عشاء. أمشي بسرعة كيلومترًا واحدًا في اليوم. أمارس الرياضة مرتين في اليوم. أذهب للسباحة مرة في الأسبوع. توقفت عن تناول الحلويات. إنه أهم قرار في حياتي.

P.44 – bulling :

Bulling is a bad behavior, when I saw someone is being bulled. She is my friend. I asked them to stop the bullies and prevent them from hurt my friend. I would also help my friend to be brave. If I couldn't help her myself. I will ask my teachers for help.

ص 44 – التنمر :التنمر هو سلوك سيء ، عندما رأيت صديقتي تتعرض للتنمر . طلبت منهم التوقف عن التنمر ومنعتهم من إيذاء صديقتي. وسوف أساعد صديقتي لتصبح شجاعة. إذا لم أستطع القيام بهذا العمل بنفسي . سأطلب من أساتذتي المساعدة.

P.51 - activity book : species of animals are in danger

Many animals are in danger of extinction. We must protect them. First we should build nature reserves for these animals. We should find volunteers to look after these animals. Government must prevent hunters from hunting rare animals. Never buy the meat made from endangered animals. It is our duty to protect these animals.

ص 51 - كتاب النشاط :أنواع الحيوانات في خطر ---العديد من الحيوانات معرضة لخطر الانقراض. يجب أن نحميهم. أولا يجب أن نبني محميات طبيعية لهذه الحيوانات. يجب على الحكومة منع الصيادين من صيد الحيوانات النادرة. لا تشتري أبدًا اللحوم المصنوعة من الحيوانات المهددة بالانقراض. من واجبنا حماية هذه الحيوانات.

- P. 57 activity book people like adventure الناس تحب المغامرة
- حدث أو احتفال تتنكره P.81 an event or celebration
- P.50 student book where do you find happenss أين تجا السعادة
- P.94 we are going in a journey

My happenss is found in adventure journeys. Last week I went to Alhusn castle we went by bus. We arrived early. We saw a very old castle which has a great prison where they pull criminal there. There were an ancient statues like heads of rare animal a statues of great snakes. We had a delicious food in an old restaurant. We felt tired, so we got our bus and go back home. It was a lovely event and a great journey.

سعادتي تكمن في رحلات المغامرة. الأسبوع الماضي ذهبنا إلى قلعة الحصن ذهبنا بالحافلة. وصلنا مبكرا. لقد رأينا قلعة قديمة جدًا فيها سجن كبير كانوا يضعون المجرمين فيه. كان هناك تماثيل قديمة مثل رؤوس الحيوانات النادرة وعصبة من الثعابين العظيمة. تناولنا طعاما لذيدًا في مطعم قديم. شعرنا بالتعب ، لذلك ركبنا الحافلة وعدنا إلى المنزل. لقد كان حدثًا رائعًا ورحلة رائعة.

ملفي الشخصي P.65 student book My personal profile

P.88 activity book a letter to a pen pal رسالة إلى صديق المراسلة

Dear Ctisi:

My name is Huda. I was born in Damascus in 2004. I'm in 9 Grade. I live in Damascus, in Maysalon street. My father is a doctor and my mother is a teacher. I've got one sister and one brother. I'm interested in English. I love me friend nada. She is very kind. I've painted five pictures for school magazine. My hope is to be an engineer in the future.

اسمي هدى. ولدت في دمشق عام 2004. أنا في الصف التاسع. أسكن في دمشق في شارع ميسلون. والدي طبيب وأمي معلمة. لدي أخت وأخ واحد. أنا مهتم باللغة الإنجليزية. أنا أحب صديقتي ندى. هي لطيفة جدا. لقد رسمت خمس صور لمجلة المدرسة. أملى أن أصبح مهندسًا في المستقبل.

10

11	P.80 student book : an ancient invention اختراع قديم
	p. 37 activity book : a short biography about a famous person you know
	Thomas adison was born in 1847 his teachers said that he was stupid person. So his mother taught him. He setup a
	laboratory at home at age 14. Then he traveled to new york and invented many things like phonograph and the light bulb.
	He was very genius. He died in 1931. He was the greatest inventor of all time.
	لد توماس أديسون عام 1847 قال أستاذته إنه شخص غبي. لذلك علمته أمه. أنشأ مختبرًا في المنزل في سن 14 عامًا. ثم سافر إلى نيويورك واخترع أشياء كثيرة مثل
	الفونوغراف والمصباح الكهراني. لقد كان عبقريا جدا. توفي عام 1931. كان أعظم مخترع في كل العصور.
12	P.63 activity book your friend always cheat in the exam
	My friend always cheat in the exam. I advise him so many time not to do that , but he doesn't listen to me. One time when
	he was cheatings. The teacher him and took him to the manager office to punish him. I asked my teacher to help him if he
	doesn't cheat again. He promise me and teacher not to return to that action.
	صديقي يغش دائمًا في الامتحان نصحته كثيرًا ألا يقعل ذلك ، لكنه لم يستمع لي. في إحدى المرات عندما كان يغش. أمسكه المعلم وأخذه إلى مكتب المدير لينال عقابه.
	طلبت من المعلمين أن يساعدوه أن لا يعود إلى الغش مرة ثانية وهو وعدني ووعد المعلمين انه لن يفعل ذلك مرة ثانية.
13	P.69 activity book
	Time is very important in our life. We shouldn't waste time. I organize my time to get useful things. I
	get up at 6 o'clock. I have my breakfast with my family and go to school on a time. I have my lunch at
	3 o'clock on time. After that . I do my homework at 5 o'clock when I finish I watch my best
	programmers on Y.V. I have a sandwich for dinner and then go to bad at 10 o'clock.
	الوقت هام جدا في حياتنا. لذا يجب علينا أن لا نضيع الوقت. أنظم وقتي للحصول على أشياء مفيدة. أنا أستيقظ في 06:00. أتناول إفطاري مع عائلتي وأذهب إلى
	المدرسة في الوقت المحدد. لدي غدائي في الساعة الثالثة. بعد ذلك . أكتب وظائفي في الساعة الخاصية وعند الانتهاء أشاهد برامجي المفضلة وأتناول سندويشة فقط
	للعشاء ء ثم أذهب إلى النوم في الساعة 10.
14	P.99 student book a person who positively affected your life.
	My English teacher affects my life positively. She learn me English in a good way. She let's me like
	English and speak it fluently. My English teacher teaches me new words in English and develop my
	spelling. She inspires me to write new topic in English and use a nice language. So ,I love English too
	much and love my teacher. I hope to be an English teacher in the future.
	مدرستي في اللغة الانكليزية أثرت في حياتي يشكل ايجابي فقد علمتني الانكليزية بطريقة جيدة لقد جعلتني أحب اللغة الانكليزية و أتكلمها
	بطلاقة ، مدرستي علمتني كلمات جديدة في الانكليزية وطورت كتابتي ودفعتني لأكتب مواضيع جديدة واستخدم اللغة الجميلة لذلك أحب اللغة
	الانكليزية وأحب معلمتي وأتمنى أن أصبح مدرس لغة انكليزية في المستقبل.

Good luck